
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ a MŠ Konská, ktorá sa uskutočnila dňa 13.02.2020 o 16:30 hod. v sídle 

Rady školy – Školská ulica 399/7, 013 13 Konská – Rajecké Teplice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za 1. polrok 2019/2020 

3. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020 

4. Vyhodnotenie spolupráce Základnej školy s materskou školou a rodičovskej rady 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia: 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy viedla predsedníčka Rady školy pri  ZŠ a MŠ Konská pani Ing. arch. 

Kristína Kováčová. Na úvod konštatovala, že: 

- prítomných je 12 členov, 

- za Radu školy 9 členov 

- hostia 3. 

Rady školy a v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a štatútu RŠ je schopná platne sa 

uznášať. Zároveň oboznámila prítomných s programom zasadnutia, kde bol doplnený bod.3 

Oboznámenie členov Rady školy s rozpočtom na rok 2020. Následne bol Program rady školy 

odsúhlasený: 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za 1. polrok 2019/2020 

3. Oboznámenie členov Rady školy s rozpočtom na rok 2020 (doplnené) 

4. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020 

5. Vyhodnotenie spolupráce Základnej školy s materskou školou a rodičovskej rady 



6. Aktuálne problémy školy 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

Zapisovateľom bola poverená Ing. Mgr. Henrieta Jachymová, overovateľ Mgr. Monika 

Vysoká. 

K bodu 2: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. Monika 

Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch 

školy za 1. polrok 2019/2020. 

Celá Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za 1. polrok 2019/2020 je u pani 

riaditeľky školy. 

K bodu 3: 

V rámci tohto bodu informovala pani Mgr. Monika Vysoká členom Rady školy a prítomných 

hostí o rozpočte na rok 2020.  Rozpočet pre školský rok 2019/2020 je zverejnený na webovej 

stránke obce .  

K bodu 4: 

Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020 predniesla predsedníčka rady školy Ing. art. Kristína 

Kováčová. 

K bodu 5: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. Monika 

Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom informácie o spolupráci školy, škôlky a Rady 

školy a zástupcov rodičov a priateľov školy. Pani zástupkyňa za ZRPŠ, p. Halúsková sa 

ospravedlnila. Spolupráca je na dobrej úrovni, do t.č. sa spolupracovalo v tomto šk.roku na 

akciách Vianočné trhy a Školský ples, kde finančný výťažok bude použitý pre účely školy 

a materskej školy. 

K bodu 6: 

V rámci tohto bodu boli prednesené  aktuálne problémy zo strany zamestnancov školy, ako aj 

zo strany rodičov: 

- Navýšenie poplatkov od nového školského roka 

- Prístavba MŠ 

- Informácia o stravnom na žiaka, odhlasovanie zo školy a školskej jedálne 

- Vybavenie tried – nové lavice 

- Informácia o zriadení a vybavení triedy pre školský klub a zriadenie jazykovej triedy 



Riaditeľka základnej školy pani Mgr. Monika Vysoká informovala: 

- sťažnostiach, ktoré boli písomne uzatvorené,  

- informáciu o problémoch v súvislosti učiteľ a žiak a následnom šírení zlého mena 

školy, 

- informácie o zmenách a posunoch vo výučbe 

- spolupráca s priľahlými ZŠ. 

 

K bodu 7: 

Diskusia: 

- k bodu 6 

- realizácia prestavby MŠ – v štádiu riešenia 

 

K bodu 8: 

Uznesenie: 

 Bod č.2 

Rada školy berie na vedomie Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za 1. polrok 

2019/2020. 

 Bod č.3 

Rada školy berie na vedomie Oboznámenie členov Rady školy s rozpočtom na rok 2020. 

 

 Bod č.4 

Rada školy berie na vedomie Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020. 

Rada školy schvaľuje Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020. 

Rada školy ukladá riaditeľke školy zverejniť ju na internetovej stránke školy. 

 Bod č.6 

Rada školy berie na vedomie informácie o problémoch školy. 

 

 Bod č.7 

Rada školy berie na vedomie informácie v diskusii. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 členov RŠ 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 



Zapísala:    

Ing. Mgr. Henrieta Jachymová ................................................  

Predseda Rady školy:    

Ing. arch. Kristína Kováčová ................................................  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská:   

Mgr. Monika Vysoká   .............................................  

Starostka obce Konská :   

Ing. Janka Stupňanová  ..............................................  

 

V Konskej, dňa 13.02. 2020 


